

# WIRELESS. FREE.



#### WIRELESS FAMILY

Once again, Skullcandy has disrupted a stale category by infusing it with color, culture, and innovation. Our Wireless assortment reflects the culture of youth and demonstrates our ability to innovate at every price point. Starting with products already well-recognized for audio quality, comfort, and style, we took these fan favorites one step further by adding Bluetooth® functionality. Thanks to this innovative and accessible assortment, "freedom" is officially a part of the uniform of youth.

#### ALL-DAY FREEDOM

Bluetooth® functionality and a long-lasting battery life set you and your playlist free.

#### ALL-DAY WEAR

Designed for all day wear, each of these wireless products delivers superior comfort, lightweight design, and a low-profile aesthetic.

#### ALL-DAY CONVENIENCE

Our user-friendly interface and built-in controls make it easy to pair, take calls, and manage tunes on any Bluetooth device.



# GRIND WIRELESS

#### NO STRINGS ATTACHED.

Grind Wireless delivers premium build and sound quality just like the wired version that inspired it. And like the original, it does it all without the premium price while also adding Bluetooth® wireless listening and 12 long hours of battery life. For conveniently keeping you in control, it also has a built-in microphone and track, call, and volume controls built right into the ear cup.



## GRIND WIFELESS

Premium wireless headphones without the premium price tag.

#### 1 BLUETOOTH® WIRELESS

Connects wirelessly to your device from up to 10 meters away. Auto pairs with your device after initial setup.

#### 2 12 HOUR BATTERY LIFE

Long enough for all day use. When the battery runs out, recharge with the provided micro USB cable or plug in the included backup AUX cable.

#### 3 SUPREME SOUND™

Attacking bass, natural vocals, and precision highs for every genre.

#### 4 PLUSH ON-EAR PILLOWS

Synthetic leather ear pillows deliver superior comfort for all day wear.

#### 5 BRUSHED METAL HEADBAND

Sleek, lightweight, and ultra-durable.

#### 6 BUILT-IN MICROPHONE

Picks up your voice, and not the background, for clear communication on calls.

### 7 CALL, TRACK, VOLUME CONTROL

Use the buttons on the ear cup to answer/end a call, track forward/back, play/pause, or adjust volume.

#### 8 BACKUP AUX CABLE



# NKD WIRELESS

#### PERMANENT FREEDOM

The low-profile and the featherlight design of Ink'd® Wireless won't cramp your style and are comfortable enough to wear all day. Supreme Sound™ and a noise-isolating fit deliver rich, clear audio for any type of music. The flexible collar packs up to [] its original size for easy storage in a pocket or bag. An 8-hour rechargeable battery lets you listen longer, and the built-in mic and remote let you take calls and control your music without ever having to reach for your phone. And thanks to 10m of Bluetooth® range, you're free to roam.



## INK'D WIRELESS

Skullcandy's #1 selling earbud is now wireless.

#### 1 BLUETOOTH® WIRELESS

Wirelessly connects to your device from up to 10 meters away.

#### 2 8 HOUR BATTERY LIFE

Varies by volume levels. Hours indicated have been measured specifically for music and at 75% max volume because our customers likes to #Stayloud.

#### 3 FLEX COLLAR

An around-the-neck collar light enough for all day wear and featuring a flexible design that makes for easy and safe storage.

#### 4 SUPREME SOUND™

Custom-tuned audio profile that delivers attacking bass, natural vocals, and precision highs for every playlist.

#### 5 NOISE ISOLATING FIT

Creates a seal in or around the ear that blocks out surrounding noise and prevents your audio from leaking out as well.

#### 6 BUILT-IN MICROPHONE

Picks up your voice, and not the background, for clear communication on calls.

#### 7 CALL, TRACK, VOLUME CONTROL

Use the buttons on the Flex Collar to answer/end a call, track forward/back, play/pause, or adjust volume.



# WIRELESS. FREE.



#### WIRELESS FAMILY

Wieder einmal hat Skullcandy einer etwas eingestaubten Kategorie mit Farbe, Style und Innovation neues Leben eingehaucht. Unser Wireless Sortiment reflektiert die Jugendkultur und demonstriert, dass wir Innovationen in jeder Preiskategorie voran treiben. Dafür haben wir ein paar unserer Lieblingsmodelle, die bereits für ihre Klangqualität, ihre praktische Handhabung und ihren Style bekannt sind, mit Bluetooth® Technologie ausgestattet. dieser innovativen, praktischen Kollektion bekommt "Freiheit" eine ganz neue Bedeutung.

#### FREIHEIT - DEN GANZEN TAG

Dank Bluetooth® Technologie und besonders lang anhaltendem Akku kannst du dich mit deiner Musik frei bewegen.

#### BEQUEM - DEN GANZEN TAG

All unsere Wireless Modelle sind für den Dauereinsatz entworfen und entsprechend bequem, leicht sowie klein.

#### PRAKTISCH - DEN GANZEN TAG

Dank kinderleichter Bedienung ist es mit all unseren Bluetooth-Modellen ganz einfach, Geräte zu koppeln, Anrufe anzunehmen und Musik zu steuern.



# GRIND WIRELESS

#### KEINE FESTE BINDUNG.

Der Grind Wireless bietet die gleiche hochwertige Klangqualität und Verarbeitung wie sein verkabeltes Vorbild. Genau wie beim Original ist dies - inklusive Bluetooth® Technologie und 12 Stunden Akkulaufzeit - zu einem bezahlbaren Preis erhältlich. Und damit du dabei auch immer alles unter Kontrolle hast, sind das Mikrofon sowie die Lautstärken-Regulierung gleich mit eingebaut.



## GRIND WIFELESS

Luxuriöse, kabellose Kopfhörer ohne luxuriösen Preis.

#### 1 BLUETOOTH® WIRELESS

Verbindet sich kabellos mit jedem Gerät in bis zu 10 Metern Entfernung. Nach der ersten Einrichtung sogar ganz automatisch.

#### 2 12 STUNDEN AKKULAUFZEIT

Reicht den ganzen Tag. Wenn der Akku leer ist, einfach mit den mitgelieferten Micro-USB- oder AUX-Kabeln wieder aufladen.

#### 3 SUPREME SOUND™

Spürbar starke Bässe, natürliche Vocals und präzise Höhen in jedem Genre.

#### 4 WEICHE ON-EAR POLSTER

Die weichen, mit synthetischem Leder bezogenen Polster bleiben den ganzen Tag lang bequem.

### 5 BÜGEL AUS GEBÜRSTETEM METALL

Schlicht, leicht und ultra-stabil.

#### 6 EINGEBAUTES MIKROFON

Für beste Sprachqualität bei Anrufen wird nur deine Stimme übertragen, keine Hintergrundgeräusche.

### 7 STEUERUNG VON ANRUFEN, MUSIK & LAUTSTÄRKE

Mit den Tasten an den Ohrmuscheln kannst du Anrufe entgegennehmen, Musik abspielen oder pausieren, von Lied zu Lied springen und die Lautstärke regeln.

### 8 ZUSÄTZLICHES AUX KABEL



# NKD WIRELESS

#### ANDAUERNDE FREIHEIT

Mit seinem schlichten Look und dem federleichten Design ist der Ink'd® Wireless so bequem, dass du ihn den ganzen Tag tragen kannst - ohne dich einzuschränken. Supreme Sound™ und der schallisolierende Sitz sorgen bei jeder Art von Musik für einen klaren, satten Klang. Der praktische Flex Collar lässt sich auf ein Drittel seiner Originalgröße zusammenfalten und in jeder Tasche verstauen. Dazu kannst du mit acht Stunden Akkulaufzeit noch länger Musik hören sowie mit der eingebauten Fernbedienung Songs und Anrufe steuern, ohne je an dein Telefon zu müssen. Und mit einer Bluetooth® Reichweite von bis zu zehn Metern hast du nicht nur immer die Kontrolle, sondern auch volle Bewegungsfreiheit.



## INFO WIFELESS

Skullcandys beliebteste Ohrstöpsel gibt es jetzt auch ohne Kabel.

#### BLUETOOTH® WIRELESS

Verbindet sich kabellos mit jedem Gerät in bis zu zehn Metern Entfernung.

#### 2 8 STUNDEN AKKULAUFZEIT

Variiert je nach Lautstärke. Die angegebene Zeit bezieht sich auf das Hören von Musik bei einer Lautstärke von 75%, denn unsere Kunden lieben es laut - #stayloud!

#### 3 FLEX COLLAR

Der leichte Flex Collar schmiegt sich bequem an deinen Hals an und lässt sich ganz einfach abnehmen sowie verstauen.

#### SUPREME SOUND™

4 Das speziell eingestellte Audio-Profil liefert spürbar starken Bässen, natürliche Vocals und präzise Höhen für jede Playlist.

#### 5 SCHALLISOLIERENDER SITZ

Der Kopfhörer dichtet das Ohr so ab, dass Geräusche aus der Umgebung einfach ausgesperrt werden und auch keine Musik nach außen dringt.

### 6 EINGEBAUTES MIKROFON

Für beste Sprachqualität wird bei Anrufen nur deine Stimme übertragen, keine Hintergrundgeräusche.

7 STEUERUNG VON ANRUFEN, MUSIK & LAUTSTÄRKE Mit den Tasten am Flex Collar kannst du Anrufe entgegennehmen, Musik abspielen oder pausieren, von Lied zu Lied springen und die Lautstärke regeln.

### Download PR Kit:

https://skullcandy.amp-portal.net/asset/cdownload/7a86d0c28ad4cf24e-536550c3a09a86f